
JUŻ WSZYSTKO JASNE: BIAŁYSTOK STAĆ NA 1,2KM TRASY 
NARCIARSKIEJ W LESIE PIETRASZE 

 

Wiele 
wiedzieliśmy 
o Ramsau, 
ale zobaczyć 

to, co skrywa alpejska ziemia - bezcenne. Nam się udało nawiązać kontakt z 
głównym inżynierem obiektów narciarskich p. Klausem, który zdradził tajniki 
sukcesów kilku obiektów: skocznie narciarskie, specjalny dojazd do progu 

skoczni taki sam jak w Soczi, 2,5 km trasa biegowa, urządzenia towarzyszące 
oraz niezwykła góra naturalnego śniegu czekająca na inaugurację sezonu 
2015/2016. Same urządzenia zaśnieżające, to połączenie najnowszych 
technologii z niezwykle precyzyjną ekonomią. Co najważniejsze, to nasze 
miasto stać na taką inwestycję i z pewnością optujemy za wyborem w 
przetargu takiego wykonawcy, który zagwarantuje podobną niezawodność, 
którą doświadczyliśmy w Austrii. Z oczywistych względów wszystkiego 
pokazać na zdjęciach nie możemy. Pozdrawiamy niezwykle radośnie. LES. 
PS. Czy tylko Polacy "dorośli" do takich technologii? A co było w Supraślu? 


